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ICLEI永續採購工作坊 邀請函

時間:	102年9月11日 上午9時~12時 
地點：漢神巨蛋國際宴會廳（9樓金冠廳）

        誠摯邀請您參加由ICLEI 東亞地區高雄環境永續發展能力訓練中心於2013年9月11日上午9:00~12:00主辦之”ICLEI永續採購工作坊” (ICLEI Sustainable Procurement Workshop)。 
ICLEI全名為永續發展政府間協會(ICLEI – Local Government for Sustainability)，全球有84個國家，超過1,000個地方政府加入成為ICLEI會員。ICLEI為全球最大也最具影響力的地方政府層級之永續發展運動。ICLEI 東亞地區高雄環境永續發展能力訓練中心 (ICLEI Kaohsiung Capacity Center)為ICLEI與高雄市政府共同設立，是ICLEI全球第二座，東亞地區唯一的訓練中心，旨在協助東亞地區會員城市，建置氣候變遷調適方面的能力及韌性建構之能力。
        ICLEI將綠色經濟列為八大永續議程之一，並致力於推廣永續採購(Sustainable Procurement)。永續採購不僅強調綠色消費，也著眼於社會正義與財務效率，ICLEI深信若永續採購政策可確實執行，全球將可達到低碳、節能與永續發展。ICLEI在永續採購議題上之成效斐然，為歐盟環境綠色公共採購顧問團會員之一 (European Commission’s DG Environment Green Public Procurement EU-27Advisory Group.)。ICLEI秘書長Gino Van Begin亦邀請ICLEI歐洲辦公室副主任暨ICLEI 全球永續採購中心主任Mark Hidson一同赴台進行半天之訓練工作坊。議程內容除專業培訓課程之外，也將分享各地永續採購最佳實踐案例。 
        此外，高雄市政府將於9月9日至11日主辦亞太城市高峰會 (Asia Pacific City Summit, APCS)，邀請亞太地區城市共襄盛舉，共同討論城市經濟創新議題。專題講者包括HTC董事長王雪紅、倫敦前市長肯。李文斯頓等等。若您對城市發展議題深感興趣，請至http://www.2013apcs.org/ 報名。本工作坊將提供會議手冊、翻譯設備租賃及茶點。

董事長 陳菊
*請注意本會議將不提供交通與住宿費用。



Invitaion
ICLEI Sustainable Procurement Workshop

Date:	AM9:00~12:00, September11, 2013 
Venue:  Hanshin Arena International Ballroom（9F Golden Crown Room）

We sincerely invite you to attend “ICLEI Sustainable Procurement Workshop” at AM9:00~12:00, September 11th 2013, which is hold by ICLE Kaohsiung Capacity Center.
ICLEI – Local Governments for Sustainability is an international organization of local and metropolitan governments dedicated to sustainable development. ICLEI is a powerful movement of 12 mega-cities, 100 super-cities and urban regions, 450 large cities as well as 450 small and medium-sized cities and towns in 84 countries. ICLEI -Kaohsiung Capacity Centre, which is established by ICLEI and Kaohsiung city government. It is ICLEI’s world second capacity center and the only training center in East Asia. Kaohsiung Capacity Center aims to improve its East Asian members’ ability to adapt to climate change  and resilient structure.
ICLEI lists green economy as the one of 8 agendas of Action and devotes to Sustainable Procurement. Sustainable Procurement is not only focus on green consumption but also fair trade and financial efficiency. ICLEI believes if Sustainable Procurement can be well accomplished, it will reach the goal of low-carbon city, energy save and sustainable development globally. ICLEI has excellent result on Sustainable Procurement subject. Mr. Gino Van Begin-Secretary General of ICLEI will come to Taiwan with Mr. Mark Hidson, Deputy Regional Director of ICLEI Europe & Director of ICLEI’s Global Sustainable Procurement Centre for a half day training workshop. The workshop not only includes professional training courses but also shares other cities’ successful practices in Sustainable Procurement. 
In addition, Kaohsiung City Government will hold an Asia Pacific City Summit (APCS) on September 9th 2013. APCS will invite all the Asia countries to attend this unique conference and give opportunities to the participants discuss about city economic innovation. Keynote Speaker includes Cher Wong, Chairperson of HTC Corporation and VIA Technologies, Ken Livingstone, Mayor of London from 2000~2008…ect.
Chairperson, Ms. Chu Chen

If you are interested in subject of city development please sign up the application form in http://www.2013apcs.org/agenda.php. The workshop includes brochure, translation equipment, and refreshment. Transportation and accommodation will not be included.  


